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Bugár Béla, az MKP elnöke: 
  Nem minden prioritásunkra reagáltak pozitívan.  

Bugár Béla, az MKP elnöke: 
  Nem minden prioritásunkra reagáltak pozitívan. A minimálnyugdíjakkal és a panelházak
hõszigetelésével kapcsolatos programban valószínûleg meg tudunk egyezni, elutasították
viszont a kisebbségi törvények jogrendbe iktatását. Ugyanakkor hajlandók arról tárgyalni,
hogyan lehet megvalósítani a nyelvi charta gyakorlati alkalmazását. A nemzetközi norma
érvényesítéséhez ugyanis kilenc törvényt kell módosítani. A mostani kormányzati ciklus végéig
talán nem mindegyiket, de egy részüket még elfogadhatjuk. Vagyis nem rossz az arány.
Õszintén szólva jobbra számítottunk, ám ha arra gondolok, hogy nem mindegyik koalíciós
partner ért el ilyen eredményt, viszonylag elégedettek lehetünk. 
  A közlekedési miniszter eloszlatta az MKP aggályait a repülõterek magánosításával
kapcsolatban? 
  Vannak garanciák a privatizációs szerzõdésben, melyek azt mutatják; több mint 9 milliárd
koronát be kell majd fektetnie a nyertes pályázónak például a személyszállításba. De
megegyeztünk, hogy lesz még egy pályázati forduló, melyben a két legsikeresebb jelölt még
egy ajánlatot tehet, s aki többet kínál, az nyer. A kormánypártok nem fogják megszavazni a
rendkívüli parlamenti ülésen a magánosítás leállítását szorgalmazó ellenzéki javaslatot. (sza) 
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